



ក្រុមហ៊ុនទេសចរណ៍ ស្កាយយីង

SKY KING TRAVEL & TOUR CO.,LTD



ដំណើរកំសាន្តដ៏វិញពិភពលោកជាមួយ! ស្តេចមេមេ! ដួកដំនាញរៀបចំដំណើរកំសាន្តដ៏ប៊ុនប្រសព្វ!

អូស្ត្រាលី 3 ក្រុង (ទីក្រុងស៊ីដនី រាជធានីកង់បេរ៉ា ទីក្រុងមែលប៊ែន) 8 ថ្ងៃ

កញ្ចប់មាស - GOLD PACKAGE

កាលវិភាគចេញដំណើរក្នុង ខែ 10, ខែ 11, ខែ 12



ថ្ងៃទី 1 ៖ ទីក្រុងភ្នំពេញ ទីក្រុង ----- ទីក្រុងស៊ីដនី (អាហារលើយន្តហោះ)

ជួបជុំគ្នានៅព្រលានយន្តហោះអន្តរជាតិភ្នំពេញ ដើម្បីហោះហើរទៅកាន់ទីក្រុងស៊ីដនី នៃទឹកដី - ប្រទេសអូស្ត្រាលី ។ សម្រាកនិងទទួលទានអាហារនៅលើយន្តហោះ ។

ថ្ងៃទី 2 ៖ ទីក្រុងស៊ីដនី - សាលមហោស្រពអូបេរ៉ា - ស្ពានហាប៊ី (អាហារមាន៖ --- / ថ្ងៃត្រង់ / ល្ងាច)

ពេលទៅដល់នឹងមានការទទួលស្វាគមន៍យ៉ាងកក់ក្តៅពីមគ្គុទេសក៍អូស្ត្រាលីដ៏មានប្រជាប្រិយ ជូនទស្សនាទិដ្ឋភាពក្នុងទីក្រុងស៊ីដនីដូចជា សាលមហោស្រពអូបេរ៉ា ស្ពានហាប៊ី វិទីសង់ម៉ារី កៅអីរបស់អ្នកស្រី ម៉ាកហ្វារី រួចជូនទៅកំពង់ផែជាលីងហាប៊ី បារាងហ្សូ អាគារម្ចាស់ក្សត្រីវិចតូរីយ៉ា និងសាលប្រជុំ ។ បន្ទាប់មកជូនទៅទស្សនាវិទីភ័ក្ត្រ និងទិញទំនិញនៅផ្សារទំនើប ។ រួចជូនទៅសម្រាកនៅសណ្ឋាគារ ។

ថ្ងៃទី 3 ៖ ទីក្រុងស៊ីដនី - ភ្នំខៀវ - សួនសត្វ (អាហារមាន៖ ព្រឹក/ ថ្ងៃត្រង់/ ល្ងាច)

ពិសារអាហារពេលព្រឹករួចជូនទៅទស្សនាភ្នំខៀវ Blue Mountain ដែលជាបេតិកភណ្ឌពិភពលោក រួមសំបុត្រជិះរថភ្លើងចុះទៅជ្រលងភ្នំ រួចជូនជិះកន្ត្រកយក្សខ្សែរកាបខ្សែងមកវិញ។ បន្ទាប់មកជូនទៅទស្សនាសួនសត្វស៊ីដនី ដែលលោកអ្នកអាចរីករាយនឹងការទស្សនាសត្វជាច្រើនប្រភេទប្រចាំនៅអូស្ត្រាលីដូចជា៖ កង់ហ្សូរ៉ូ កូឡា ជាដើម។ ពិសារអាហារពេលរួចជូនទៅសម្រាកនៅសណ្ឋាគារ ។




ថ្ងៃទី 4 ៖ រាជធានីកង់បេរ៉ា ទីក្រុងមែលប៊ែន (អាហារមាន៖ព្រឹក / ថ្ងៃត្រង់ / ល្ងាច)




ពិសារអាហារពេលព្រឹករួចធ្វើដំណើរទៅទស្សនារាជធានីកង់បេរ៉ា ពេលទៅដល់ជូនទៅ ទស្សនាទិដ្ឋភាពខាងក្នុងវិមានរដ្ឋសភាអូស្ត្រាលី ។ ពិសារអាហារថ្ងៃត្រង់រួចបន្តជូនទស្សនា បឹងហ្គ្រីហ្វីត ដែលមានទេសភាពជាទីរមនោរម្យ ព្រមជាមួយនិងឧទ្យានខមមិនវេល ដែលពោរពេញខ្យល់បរិសុទ្ធទេសភាពលាតសន្ធឹង។ បន្ទាប់មកធ្វើដំណើរឆ្ពោះត្រង់ទៅកាន់ព្រលានយន្តហោះដើម្បីរៀបចំការហោះទៅកាន់ទីក្រុងមែលប៊ែន គឺ ទីក្រុងមែលប៊ែន។ ជូនទៅពិសារអាហារពេលល្ងាចនិងសម្រាកនៅសណ្ឋាគារ ។



សូមអញ្ជើញមកចុះឈ្មោះអោយបានមុនចេញដំណើរ ៣ រ ២ សប្តាហ៍ មុនថ្ងៃចេញដំណើរ ដើម្បីទទួលបានកំលែកកំលែកតែកិសេស ! សូមអរគុណ !

ទំនាក់ទំនងផ្នែកលក់
099 777 183 / 099 555 713
069 517 888 / 012 517 888

 Sky King Tours
 info@skykingtour.com
 Sky King Tours

 @skykingtour
 Sky King Tours
 www.skykingtour.com



5 ថ្ងៃទី 5 ៖ ទីក្រុងមែលប៊ែន (អាហារមាន៖ ព្រឹក / ថ្ងៃត្រង់ / ល្ងាច)

ពិសារអាហារពេលព្រឹករួចជូនទៅដើរលេងកំសាន្តតំបន់ល្បីៗដូចជា កន្លែងទីសក្ការបូជា ទស្សនាខ្សាច់បូកា និង វិចិត្រសាលសិល្បៈជាតិ។ រួចបន្តទៅ ហ្វើដឺអេសិនស្វែរ ស្ថានីយ៍ថភ្លើងប្រចាំប្រទេសអូស្ត្រាលី ទន្លេយ៉ាវ៉ា និង សោតបាង។ បន្ទាប់មកធ្វើដំណើរទៅវិមានរដ្ឋសភា ផ្ទះប្រវត្តិសាស្ត្រកាពីទែនយុក វិហារជាទ្រឹក និងបន្តជូនទៅទីក្រុងចិន Chinatown។ ពិសារអាហារពេលល្ងាចរួចជូនទៅសម្រាកនៅសណ្ឋាគារ ។



ថ្ងៃទី 6 ៖ ទីក្រុងមែលប៊ែន (អាហារមាន៖ ព្រឹក / ថ្ងៃត្រង់ / ល្ងាច)

ពិសារអាហារពេលព្រឹករួចជូនទៅ ទស្សនាកន្លែងដឹកជញ្ជូនដំបូងកាលពីសម័យដំបូងនៃអូស្ត្រាលី ដោយបច្ចុប្បន្នត្រូវបានរក្សាទុកជាកន្លែងអភិរក្ស និងរំលឹកដល់រូបភាពផ្សេងៗទាំងស្រុង។ បន្តជូនទៅលេងផ្សារនៅស្ត្រីងវែល ដែលសំបូរដោយអាជីវករ និងហាងផ្សេងៗជាប្រជាជនខ្មែររស់នៅ និងប្រកបមុខរបរនៅទីនោះ ។ ពិសារអាហារពេលល្ងាច រួចជូនទៅសម្រាកនៅសណ្ឋាគារ ។



ថ្ងៃទី 7 ៖ ចម្ការផ្លែឈើ - សបតីង ទីក្រុងភ្នំពេញ (អាហារមាន៖ ព្រឹក / ថ្ងៃត្រង់ / ល្ងាច)

ពិសារអាហារពេលព្រឹករួចជូនទៅកម្សាន្តនៅជ្រលងភ្នំយ៉ាវ៉ា និងចម្ការផ្លែឈើ(អាស្រយតាមរដូវកាល)។ បន្ទាប់ជូនទៅសបតីងទំនិញ នៅ ឆាតស្ថានម៉ែល រហូតដល់ម៉ោងទៅព្រលានយន្តហោះដើម្បីត្រៀមហោះត្រឡប់មកភ្នំពេញវិញដោយសុខសុវត្ថិភាព និងភាពសប្បាយរីករាយ (សំរាកលើយន្តហោះ) ។



ថ្ងៃទី 8 ៖ ប្រទេសអូស្ត្រាលី ទីក្រុងភ្នំពេញ (អាហារនិងសម្រាកលើយន្តហោះ)

អាហារនិងសំរាកនៅលើយន្តហោះរហូតដល់ការចុះចតដោយសុវត្ថិភាពនៅទីក្រុងភ្នំពេញវិញប្រកបដោយស្នាមញញឹម ភាពរីករាយ និងការចងចាំមិនអាចបំភ្លេចបានជាមួយក្រុមហ៊ុនទេសចរណ៍ស្ពាយយឺង ។



ឯកសារសំរាប់ការស្នើរសុំ ទិដ្ឋការ វីសា (ទាំងក្មេងនិងមនុស្សចាស់)

1. រូបថត 3,5X4,5 ផ្ទៃពណ៌ស (២ស្លឹក & File)
2. អត្តសញ្ញាណប័ណ្ណ និង សំបុត្រកំណើត
3. សំបុត្រអាពាហ៍ពិពាហ៍
4. សៀវភៅគ្រួសារ ឬ សៀវភៅស្នាក់នៅ
5. ប្លង់ផ្ទះ រឺ ប្លង់ដី

6. លិខិតបញ្ជាក់តួនាទីពីកន្លែងការងារ
7. ប័ណ្ណប៉ាតង់ ឬ លិខិតអនុញ្ញាតិ (អ្នកលក់ដូរ)
8. លិខិតបញ្ជាក់និង សុំច្បាប់ពីសាលា (កូនសិស្ស)
9. កាតចាក់វ៉ាក់សាំងកូវីត ៣ដូសឡើង
10. របាយការណ៍ធនាគារ

សំរាប់ការស្នើរសុំទិដ្ឋការទៅប្រទេសអូស្ត្រាលី សូមមេត្តាអតិថិជនចូលរួមសហការផ្តល់ព័ត៌មានមកក្រុមការងារយើងខ្ញុំអោយបានគ្រប់ជ្រុងជ្រោយនិងពិតប្រាកដច្បាស់លាស់ (ហាមបិទបាំងព័ត៌មាន)ពុំដូចច្នោះទេ យើងខ្ញុំពិបាកក្នុងការជួយរៀបចំនិងសម្របសម្រួលអោយទទួលបានជោគជ័យណាស់ ។

<p>➢ ព័ត៌មានជើងហោះហើរ Flight Detail:</p>	<ul style="list-style-type: none"> ➢ ក្នុងករណីអតិថិជន មានបំណងចង់ចេញក្រៅពីកម្មវិធីដើរកំសាន្តពីក្នុងក្រុម ត្រូវប្រាប់ផ្នែកលក់ក្នុងពេលចុះឈ្មោះជាមុន! ពុំនោះនិងត្រូវបង់ពិនយ័ ! ➢ ក្នុងករណីមានបញ្ហាគ្រោះអាសន្នកើតឡើងដោយប្រធានសក្តិណាមួយដូចជាគ្រោះធម្មជាតិ សង្គ្រាម ជំងឺឆ្លងឬជំងឺរាតត្បាតសកល ពុលអាហារ និងការលុបជើងហោះហើរជាដើម នោះមិនមែនជាទំនួលខុសត្រូវរបស់ក្រុមហ៊ុនឡើយ! ➢ ក្រុមហ៊ុនសូមរក្សាសិទ្ធិក្នុងការកែប្រែតម្លៃ និងកម្មវិធីដំណើរកំសាន្តក្នុងករណីចាំបាច់ ដោយពុំបានជូនដំណឹងជាមុនឡើយ!
---	--

សូមអញ្ជើញមកចុះឈ្មោះអោយបានមុនចេញដំណើរ ៣ រឺ ២ សប្តាហ៍ មុនថ្ងៃចេញដំណើរ ដើម្បីទទួលបានតំលៃកាន់តែពិសេស ! សូមអរគុណ !

ទំនាក់ទំនងផ្នែកលក់
099 777 183 / 099 555 713
069 517 888 / 012 517 888

Sky King Tours
 info@skykingtour.com
 Sky King Tours

@skykingtour
 Sky King Tours
 www.skykingtour.com

